



## **Yang Chen**

*Beijing*

---

+86 10 8525 5554  
yang.chen@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Capital markets

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

From 2002-2004, Ms. Chen practiced with Guo Fang Law Firm, where she specialized in securities offerings, corporate matters, and contracts. She gained extensive experience in IPOs, stock dividends, and convertible corporate bonds. Ms. Chen also provided professional services as legal counsel for several listed companies and their subsidiaries, such as formulating internal-control mechanisms, share transfers, incorporation, assets purchase, and liquidation.

Ms. Chen joined Han Kun in 2005. Her practice areas include mergers and acquisitions, capital market transactions, and venture capital and private equity. She has helped clients design company structures, conducted due diligence investigations, and drafted related legal documents. Ms. Chen has represented many Chinese and international companies in a wide variety of cross-border transactions in different industries such as real estate, the Internet, information technology, biomedical, energy, education, and entertainment.

### **EDUCATION**

Ms. Chen received an LL.B. degree in 2002 from Peking University.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

### **HONORS AND AWARDS**

Top 15 Capital Markets Lawyers (ALB, 2022)

Leading Lawyers in Private Equity and M&A (IFLR1000, 2019-2022)

Asialaw Leading Lawyer (Asialaw Profiles, 2016)

Asialaw Leading Lawyer in Corporate/M&A (Asialaw Profiles, 2014-2015)

Recommended Lawyer in Private equity (Legal 500 Asia Pacific, 2018)

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 陈漾

北京

+86 10 8525 5554  
yang.chen@hankunlaw.com

### 业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 资本市场

### 工作经历

陈漾律师于 2002 年—2004 年在北京市国方律师事务所任职，主要从事证券、公司事务和合同方面的业务。曾负责多家上市公司首次公开发行（IPO）、配股及发行可转换公司债券项目，并为多家上市公司及其子公司办理法律事务，涉及公司内控制度的建立、股权转让、新设公司、资产收购、公司清算解散等事务。

2005 年至今任职于北京市汉坤律师事务所，主要从事企业兼并收购、境内外上市重组、创业投资及私募等业务，包括设计公司架构、进行尽职调查、起草相关法律文件等。陈律师代表多个产业领域的客户办理法律事务，包括跨国公司和中国企业，涉及房地产、互联网、信息技术、生物医药、能源、教育、影视娱乐等行业。

### 教育背景

陈漾律师于 2002 年毕业于北京大学法学院，获得法学学士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格

### 荣誉与奖项

- 中国 15 佳资本市场律师（亚洲法律杂志，2022）
- 领先私募股权及并购律师（IFLR1000，2019-2022）
- 亚洲领先律师（Asialaw Profiles，2016）
- 亚洲领先公司/并购律师（Asialaw Profiles，2014-2015）
- 私募股权投资推荐律师（亚太法律服务五百强，2018）

### 工作语言

中文、英文